

WATCHING OVER THE LEADERS THROUGHOUT THE NEXT 7 DAYS

PLS, pray for each category of leaders In Our Ministry (each Head of Department, each Pastor, each International Missionary, each National Missionary, each Treasurer, each Minister of praise, each Minister to children, each minister of Prayer, each youth and student leader, each servant, etc.) using the list of nations where CMFI is found.

01. Lord, protect each in Our Ministry spirit, soul and body from all attacks of satan throughout the next 7 days.
02. Lord, protect the relationship of each in Our Ministry with God and bless him with a continuous communion with God throughout the next 7 days.
03. Lord, bless each in Our Ministry with an increasing fear of God throughout the next 7 days.
04. Lord, protect the loyalty to God, to brother T.A. and to Our Vision of each in Our Ministry throughout the next 7 days.
05. Lord, protect the relationship of each with his co-workers from the attacks of satan throughout the next 7 days.
06. Lord, protect the family of each throughout the next 7 days.
07. Lord, bless each in Our Ministry with a spiritual environment that will not separate him from God and from Our Vision throughout the next 7 days.
08. In the Name of the Lord Jesus, we bring to naught all the attacks of satan aiming at causing the team members (or flock) of each to be jealous of him and to rise against him.
09. In the Name of the Lord Jesus, we bring to naught all the attacks of satan on each through criticism from those who pray for him/her.
10. Lord, intervene so that all those who pray for each in Our Ministry, will pray instead of criticising him/her.
11. Lord, protect each from the solitude that comes from the burden of leadership; encourage him and fill him with Your joy.
12. Lord, protect each from the pains that are caused by the disappointments and disobediences of those they lead.
13. Lord, protect the vision of God's call on the life of each from the attacks of satan and especially those that aim at making the vision blur.
14. Lord, enable the vision of God's call on each to be increasingly clear.
15. In the Name of the Lord Jesus, we hinder every attempt of satan against each to discourage him in his work and through many frustrations by making him think that he is doing nothing in order to push him to abandon the vision or to withdraw into himself.
16. In the Name of the Lord Jesus, we dismantle every other project of Satan against each in Our Ministry throughout the next 7 days.
17. Prayer in tongues.
Amen.

Koume, 21/10/2021
14th Prayer and Fasting Crusade
(18 October to 26 November 2021)

VEILLE SUR LES DIRIGEANTS PENDANT LES 7 PROCHAINS JOURS

STP, prie pour chaque catégorie de dirigeants de Notre Ministère (chaque chef de département, chaque pasteur, chaque missionnaire international, chaque missionnaire national, chaque trésorier, chaque chantre, chaque ministre aux enfants, chaque ministre de prière, chaque dirigeant de jeunes et étudiants, chaque serviteur, etc.) en utilisant la liste des nations CMCI.

01. Seigneur, protège chaque dans Notre Ministère esprit, âme et corps de toute attaque satan pendant les 07 prochains jours.
02. Seigneur, protège la relation de chaque dans Notre Ministère avec Dieu et bénis-le avec une communion continuelle avec Dieu pendant les 07 prochains jours.
03. Seigneur, bénis chaque dans Notre Ministère avec une crainte croissante de Dieu pendant les 07 prochains jours.
04. Seigneur, protège la loyauté à Dieu, au frère T.A. et à Notre Vision de chaque dans Notre Ministère pendant les 07 prochains jours.
05. Seigneur, protège la relation de chaque avec ses co-ouvriers des attaques de satan pendant les 07 prochains jours.
06. Seigneur, protège la famille de chaque pendant les 07 prochains jours.
07. Seigneur, bénis chaque dans Notre Ministère avec un environnement spirituel qui ne va pas l'éloigner de Dieu et de Notre Vision pendant les 07 prochains jours.
08. Au Nom du Seigneur Jésus, nous annulons toutes les attaques de satan pour amener les membres de l'équipe (ou les brebis) de chaque à être jaloux de lui et à se soulever contre lui.
09. Au Nom du Seigneur Jésus, nous annulons toutes les attaques de satan sur chaque à travers les critiques de ceux qui prient pour lui/elle.
10. Seigneur, intervins afin que tous ceux qui prient pour chaque dans Notre Ministère, prient au lieu de le/la critiquer.
11. Seigneur, protège chaque de la solitude qui vient du fardeau du leadership, encourage-le et remplis-le de Ta joie.
12. Seigneur, protège chaque des douleurs qui sont provoquées par les déceptions et les désobéissances de ceux qu'ils dirigent.
13. Seigneur, protège la vision de l'appel de Dieu sur la vie de chaque des attaques de satan et surtout celles qui visent à rendre la vision floue.
14. Seigneur, rends la vision de l'appel de Dieu de chaque de plus en plus claire.
15. Au Nom du Seigneur Jésus, nous bloquons toutes les tentatives de l'ennemi contre chaque pour le décourager dans son travail et par plusieurs frustrations, tout en lui faisant croire qu'il ne fait rien, le poussant ainsi à abandonner la vision ou à se retirer sur lui-même.
16. Au Nom du Seigneur, nous démantelons tous les autres projets de satan contre chaque dans Notre Ministère pendant les 07 prochains jours.
17. Prière en langues.

Amen.

Koume, le 21/10/2021
14^e Croisade de prière et de jeûne
(18 Octobre au 26 Novembre 2021)